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Előterjesztést készítette és előterjeszti: Mezőfi Zoltán polgármester  

Tájékoztató a két testületi ülés közötti időszakban az önkormányzat érdekében végzett 
polgármesteri munkáról 

ELŐTERJESZTÉS 
a képviselő-testület 2012.szeptember 21-i ülésére 

 
Tárgyalja  Ülés Szavazás 

 Szociális bizottság  Nyílt  Nyílt szavazás 
 Pénzügyi és Városüzemeltetési Bizottság  Zárt   Titkos szavazás  
 Közbeszerzési Bizottság   Egyszerű többség  
 Képviselő-testület   Minősített többség

1) A tárgyalandó témakör tárgyilagos és tényszerű bemutatása 

Tisztelt Képviselő-testület! 
 

 
- Augusztus 28-i bizottsági ülés javaslatának megfelelően megkértük a MedlineS Kft-től a 

halasztást szeptember 17-ig. Azt megkaptuk. 
- Augusztus 31: Aláírásra került a Városrehabilitációs pályázat Támogatási Szerződése. 

(Erről a Kiemelt feladatoknál bővebben). 
- Szeptember 5.: MedlineS Kft-vel együtt meghatározásra kerültek a feladatok. A korcso-

portok szerinti bontása az érintett településeknél megküldésre került a közbeszerzési ta-
nácsadónak. A személyi adatok, juttatások stb-re vonatkozó kérés kapcsán kértük a 
kórház segítségét, melyet augusztus 11-ig ígértek. Még nem érkezett meg. Felvettem a 
kapcsolatot a közbeszerzővel. Ezek nélkül már tud dolgozni. A szerződést amúgy is 
csak szeptember 18-án írhatom alá. 
Tájékoztatom a T. Testületet, hogy az orvosi ügyelettel kapcsolatos kintlévőségek ren-
dezésre kerültek. 

- Szeptember 5.: Beszereztem a Rendőrségről a helyszínelési jegyzőkönyvet, melyet a 
biztosító kért, mert addig csak a feljelentésről volt dokumentumunk, egyúttal kihallgatá-
son is voltam.  

- Szeptember 10.: Kistérségi Társulás Elnökségi ülését hívtuk össze. A társulás megszű-
néséről, az ezzel kapcsolatos teendőkről volt szó. Ez ugyanis érinti önkormányzatunkat. 
Feltehetően a megszűnést fogja a társulás kimondani, viszont az áthúzódó feladatokat a 
székhely szerinti önkormányzatoknak kell ellátni. Az erre vonatkozó részletekről a szep-
tember 25-i társulási ülés után tudok tájékoztatást adni. 

- Szeptember 10.: Jakab Tamás, TECTON építész iroda tájékoztatott a HI-LEX üzem bő-
vítéséről. 6 ezerről 12 ezer m2-re bővítik, azaz duplájára az üzemet. A beruházás értéke 
1,2 milliárd forint. Hogy ez munkahelyteremtés szempontjából mit jelent, arra nem tudok 
pontos tájékoztatást adni. Mindenesetre ez igen jó hír.  

- Szeptember 11.: Egy ismerősömnek mutattam meg a laktanya bontásra ítélt, de fém-
szerkezetes épületeit. Jelesül a telephely végén lévő beton panelekkel burkolt épületei 
érdekelték. Tájékoztatott, hogy átszámolja a költségeket és jelentkezik. 

 
 

Kérem a tájékoztató szíves elfogadását. 
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2) ELŐZMÉNYEK, KÜLÖNÖSEN A TÉMÁBAN HOZOTT KORÁBBI TESTÜLETI 

DÖNTÉSEK, AZOK VÉGREHAJTÁSA 
---- 

3) HATÁROZATI JAVASLAT 
„A” 

…/2012. (IX.21.) sz. Kt. határozat 
 

Rétság Város Önkormányzat Képviselő-testülete a polgármester 2012.szeptember havi 
tájékoztatását a két testületi ülés közötti időszakban az önkormányzat érdekében 
végzett polgármesteri munkáról megismerte és elfogadja. 

 
 

„B” 
…/2012. (IX.21.) sz. Kt. határozat 

 
Rétság Város Önkormányzat Képviselő-testülete a polgármester 2012.szeptember havi 
tájékoztatását a két testületi ülés közötti időszakban az önkormányzat érdekében 
végzett polgármesteri munkáról nem fogadja el.  

 
Rétság, 2012.szeptember 11. 
 
 
 

Mezőfi Zoltán 
  polgármester 

 
 

Girasek Károly 
önkormányzati képviselő, tanácsnok 
girasek@wnet.hu 
 

Tárgy: Tanácsnoki vélemény a két ülés között a város 
érdekében végzett polgármesteri munkáról 

Rétság Városi Önkormányzat 
Képviselő-testületének 
Rétság 
 
Tisztelt Képviselő-testület! 
A kapott anyag igen szűk tájékoztató. Tény, hogy most rövidebb időszakról kell beszámolnia a 
polgármesternek. Arról, hogy mit végzett a város érdekében, munkaidejében, és annak mi az 
eredménye. Augusztus 31-i ülés után most 3 hétre kerül sorra a következő ülés. 
 
Ezzel együtt az a véleményem, hogy igazi beszámolással ezennel sem találkozunk a 
tekintetben, hogy a város polgármestere – akár demagógnak tűnik akár nem – mit is tett a város 
érdekében a közel félmilliós fizetése és költségtérítéssel megfizetett munkaidejében. Úgy 
vélem, a leírtakat egyetlen nap alatt egy irodai dolgozó is ellátta volna, ha megbízzák vele, 
ehhez nem kell polgármesteri rang és juttatás. Pl augusztus 28, szeptember 5. Nem az a baj, 
hogy ezekben közreműködött, hanem másról hónapok óta nem tud számot adni. 
 
A város érdekében tett dolognak látszik a Medline Kft-vel megkötött megállapodás kérdése. 
Egyetlen gondot látok ez ügyben, a tanácskozásról készült emlékeztetőt is átolvasva. A polgár-
mester ugyan jelen volt, de egy szót nem szólt. A tanácskozást sem ő vezette, és a város érde-
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kében fontos megállapodási pontokat sem ő egyeztette. Akkor aztán na bravó, ha a hallgatásá-
val hozzájárult az orvosi ügyelet problémájának megoldásához. 
 
Ami az ipari park fejlesztését illeti, a polgármester abban semmit nem tett. A a HA-LEX és az 
Ipari Park Kft közös együttműködésének, hosszas munkájának eredménye, amiről akinek fontos 
volt tudott róla. Az meg nem egy nagy erőfeszítésről tesz tanúbizonyságot, hogy tájékoztatja a 
képviselő-testületet arról, amit rajta kívül már mindenki tudott. Amúgy sem a város érdekében 
tett polgármesteri munka. Fontosnak fontos, de erről legfeljebb egyebekben kellene 
tájékoztatást adnia, ha nem mindig az óráját nézné és azon szorgoskodna, hogy „ugye kevés 
egyebek lesz …” Ez tehát nem ide való. 
Ugyanúgy az sem, hogy egy ismerős megnézte egy épület vasanyagát, amit nem is biztos, 
hogy a város vasanyagként el akar adni. Nem ez az eljárás menete! Döntés az eladásról, meg-
hirdetés, stb. Amiben viszont született döntés, azon ügyekben nem látszik előrelépés. Ilyen 
laktanyabemutatásokról egyébként sokszor hallottunk a semmivel azonos eredménnyel. Egyéb-
ként – ha ez nem lenne világos, érdemes rögzíteni – van városüzemeltetési csoportvezető, aki 
polgármesteri beavatkozás nélkül szívesen megmutatja a hasznosítható épületeket. Igérni meg 
ő se, meg a polgármester se ígérhet. 
 
Szeptember 10. Kistérségi Társulási Ülés. Na ez érdekes. Itt – ha jól értem a polgármester nem 
arról ad tájékoztatást, hogy mit tett a város érdekében, hanem azt mit akar tenni ellene. Mert azt 
sehogy sem fogom fel, mit jelent az, hogy a kistérség megszűnése után az áthúzódó feladatokat 
a rétsági önkormányzat látja el? Mi van? Miből? Mit? Szó nem lehet róla, ilyet nem vállalunk fel. 
Vállalja a járás, vagy bárakárki, hiszen itt bizonyára pénzügyi kérdések is felvetődnek, és egyéb 
jogi problémák, esetleg anyagi fedezet biztosítása nélkül. Na tehát ilyet ne tegyen kedves Pol-
gármester úr a város érdekének feltüntetve, mert ez nem áll érdekünkben. Nem kérünk belőle. 
 
Az előterjesztés tárgyalását javaslom. 
 
Rétság 2012. szeptember 13. 

Girasek Károly tanácsnok 


